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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:
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Spørgsmål 26

I artiklen ”Fagbevægelsen: Finansministeriets beregninger af dagpengesats hviler på

spinkelt grundlag” bragt i Information tirsdag den 8. oktober 2019 udtaler overvismand,

Michael Svarer: ”Det kan godt være, at det her et område, hvor det ville være bedre at

undlade at en indregne effekt” med henvisning til Finansministeriets indregning af til-

gangseffekter. Hvordan forholder ministeren sig til denne kritik i lyset af, at Michael Sva-

rer er medforfatter på den litteraturgennemgang, der ligger til grund for Finansministeriets

Dagpengemodel og finder ministeren på baggrund heraf er, at der foreligger tilstrækkelig

empirisk evidens for at indregne tilgangseffekter ved ændringer i dagpengesatsen? Fin-

des der nogle studier - baseret på dansk empiri - af tilgangseffekten ved ændringer i ydel-

sessystemet, svarende til de ændringer i dagpengesystemet, der regnes på i svaret på

FIU alm. del - spørgsmål 313(2017-18)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karsten Hønge (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Honge@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel
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